

TABLE OF CONTENTS

目 录

二维基础地理实体建设思路讨论

Discussion on the Construction of Two-Dimensional Basic Geographic Entities

魏瀛珠.....	1
----------	---

面向综合测绘的空间数据引擎实现

Implementation of Spatial Data Engine for Integrated Surveying and Mapping

刘付海萍.....	6
-----------	---

太行山东麓土地利用格局时空变化分析

Spatio-Temporal Change of Land Use Pattern at the Eastern Foot of Taihang Mountains

张贝贝, 王红, 宋宏利, 宋朕, 李文豪, 刘兴宇.....	13
---------------------------------	----

基于高分七号卫星影像的高程变化信息提取方法研究

Study on Extraction Methods of Elevation Change Information Based on GaoFen-7

叶芬, 张邱阳, 周冰洁.....	22
-------------------	----

基于卡尔曼滤波的地铁自动化变形监测数据处理方法及应用

Application and Research of Data Processing Method in Automatic Deformation

Monitoring of Subway Based on Kalman Filter

刘志, 孔得辉, 樊海刚, 陈坤, 周涛.....	30
---------------------------	----

存量地理信息数据在基础地理实体建设中的利用研究

**Research on the Utilization of Inventory Geographic Information Data in the Construction
of Fundamental Geo-Entities**

胡燕, 刘彬, 孙艳芳.....	41
------------------	----